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§92 KS2020/188

Initiativärende från Bollebygdsalliansen om genomlysning av 
underlag för skolans placering 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
I sitt yttrande framhåller kommunstyrelsen sitt enhälligt fattade beslut från sammanträde 2020-
09-01, § 109; Kommunstyrelsens beslut 2018-01-22, § 5, läggs vilande i avvaktan på vidare 
utredning. Kommunstyrelsen ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att studera möjligheterna 
att lokalisera skollokaler och kommunal service på befintlig byggrätt på Flässjum 13:1, 
Flässjum 3:135 eller Bollebygds prästgård 1:1. Utredningarna startar och återrapporteras 
till kommunstyrelsen snarast, förutsatt att samhällsbyggnadsnämnden beviljar ianspråktagande 
av medel ur investeringsbudgeten för fastighet. 
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande lägger fram ett initiativärende under en 
informationspunkt utan att meddela vare sig förvaltning eller opposition. Det är ett mycket 
underligt sätt att arbeta på, än mer underligt är det att ordförande lägger fram det eftersom 
ordförande är ansvarig för dagordningen. Till saken hör att ärendet inte är en 
samhällsbyggnadsfråga utan tillhör kommunstyrelsen, som beslutade i samma fråga tre dagar 
senare. Det är andra gången som samhällsbyggnadsnämnden fattar beslut i frågor som tillhör 
kommunstyrelsens, det är ett mycket märkligt sätt att arbeta på. Jag ser allvarligt på dessa 
händelser, vi kan inte ha nämnder som fattar beslut som tillhör en annan nämnd och som 
ordförande har man ett särskilt stort ansvar.

Ärendet
På samhällsbyggnadsnämndens sammanträde 2020-08-17, § 173, väcktes ett initiativärende av 
Sandra Eliasson (C) om genomlysning av underlag kring skolans placering. Då arbete pågår kring 
lokaler för skola i Bollebygd bör inga inlåsande beslut finnas kvar som innebär försenande av 
fördyrande av att få en permanent skola på plats. Samhällsbyggnadsnämnden föreslår därför 
kommunfullmäktige besluta: Kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att 
genomlysa underlagen som finns gällande nästa skolas placering och beskaffenhet utifrån nytt 
material och tidigare utredningar gällande behov och mest hållbar placering såväl ekonomiskt, 
tidsmässigt, transportmässigt och miljömässigt.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Michael Plogell (FR) föreslår att kommunstyrelsen i sitt yttrande framhåller kommunstyrelsens 
enhälligt fattade beslut från sammanträde 2020-09-01, § 109; Kommunstyrelsens beslut 2018-01-
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22, § 5, läggs vilande i avvaktan på vidare utredning. Kommunstyrelsen 
ger  samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att studera möjligheterna att lokalisera skollokaler och 
kommunal service på befintlig byggrätt på Flässjum 13:1, Flässjum 3:135 eller Bollebygds 
prästgård 1:1. Utredningarna startar och återrapporteras till kommunstyrelsen snarast, förutsatt 
att samhällsbyggnadsnämnden beviljar ianspråktagande av medel ur investeringsbudgeten för 
fastighet. Förslaget antas. 
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande lägger fram ett initiativärende under en 
informationspunkt utan att meddela vare sig förvaltning eller opposition. Det är ett mycket 
underligt sätt att arbeta på, än mer underligt är det att ordförande lägger fram det eftersom 
ordförande är ansvarig för dagordningen. Till saken hör att ärendet inte är en 
samhällsbyggnadsfråga utan tillhör kommunstyrelsen, som beslutade i samma fråga tre dagar 
senare. Det är andra gången som samhällsbyggnadsnämnden fattar beslut i frågor som tillhör 
kommunstyrelsens, det är ett mycket märkligt sätt att arbeta på. Jag ser allvarligt på dessa 
händelser, vi kan inte ha nämnder som fattar beslut som tillhör en annan nämnd och som 
ordförande har man ett särskilt stort ansvar.

Beslutsunderlag
 Borttagen på grund av personuppgifter.

Skickas till
Kommunstyrelsen
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